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Από το υπ’ αριθ. 24/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 668/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απολογισμού Δήμου Βεργίνας, 
διαχειριστικής περιόδου 2010. 

 
         Σήμερα 5 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
ειδική τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-9-2011 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, του άρθρου 7 του 
Ν. 3443/2006 και του άρθρου 163 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ. Κουτσαντάς, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος, 39)Χ. Σαββαϊδου. 

Χ. Κούτρας,Λ. Τσαβδαρίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Α. Ορφανίδου, Ν. Αγγέλου. Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. 
Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Μετά την έναρξη της συνεδρίασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 666/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Βεσυρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 667/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Γ. Κάκαρης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 668/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. 
Χατζηαθανασίου, Κ. Συμεωνίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 669/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κες Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 670/2011 απόφασης προσήλθαν οι κες Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το μοναδικό θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-9-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 
      Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν.3463/06 του Δ.Κ.Κ. και των 
άρθρων 72 και 267 του Ν.3852/10, ως το τέλος Μαϊου εκείνος που ενεργεί την 
ταμειακή υπηρεσία του δήμου υποβάλλει δια του Δημάρχου στην Οικονομική 
Επιτροπή λογαριασμό της διαχείρισης του οικονομικού έτους που έληξε.  
      Μέσα σε δύο (2) μήνες αφότου παρέλαβε τα ανωτέρω στοιχεία, η Οικονομική 
Επιτροπή τα προελέγχει και το αργότερο (5) ημέρες μετά την λήξη του διμήνου 
υποβάλλει τον απολογισμό και ,προκειμένου για Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό 
λογιστικό σχέδιο, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσεως μαζί με έκθεσή της 
στο Δημοτικό Συμβούλιο.  
      Το Δημοτικό Συμβούλιο μέσα σε προθεσμία δύο (2) μηνών αφότου παρέλαβε 
τον απολογισμό, τον ισολογισμό, τα αποτελέσματα χρήσεως και την έκθεση της 
Οικονομικής Επιτροπής, αποφασίζει με πράξη του, για την έγκριση του απολογισμού 
και του ισολογισμού και διατυπώνει τις παρατηρήσεις του σχετικά με αυτόν, σε 
ειδική γι’ αυτό το σκοπό συνεδρίαση στην οποία παρίσταται και ο διευθυντής των 
οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου.   
      Στους Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό λογιστικό σχέδιο στην ανωτέρω 
ειδική συνεδρίαση  του Δημοτικού Συμβουλίου καλείται και παρίσταται και ο 
ορκωτός ελεγκτής-λογιστής ή ο αναπληρωτής του, ο οποίος συνέταξε το 
πιστοποιητικό ελέγχου. 
       Με την ολοκλήρωση των ισολογισμών και των αποτελεσμάτων χρήσεως του 
έτους 2010 και ύστερα από την με αρίθμ.372/11 Απόφαση Οικονομικής Επιτροπής, 
σύμφωνα με την οποία  έγινε ο προέλεγχος των απολογισμών των πρώην Δήμων 
Απ.Παύλου, Βέροιας, Βεργίνας, Δοβρά και Μακεδονίδος και ισολογισμών των 
Δήμων Απ.Παύλου, Βέροιας και Δοβρά έτους 2010, και σε εφαρμογή των διατάξεων 
του άρθρου 163 του Ν.3463/06,  σας υποβάλλουμε τους απολογισμούς και 
ισολογισμούς της  Διαχειριστικής Χρήσης (1 Ιανουαρίου – 31 Δεκεμβρίου 2010), 
συνοδευόμενα από έκθεση ελέγχου της Οικονομικής Επιτροπής και παρακαλούμε ν’ 
αποφασίσετε: 
       1- Για την έγκριση ή μη των Απολογισμών και Ισολογισμών έτους 2010 των 
πρώην Δήμων που συγχωνεύτηκαν στον νέο Δήμο Βέροιας,  αφού σας γνωρίσουμε 
ότι: 
      Α) Ο απολογισμός του Δήμου Απ.Παύλου του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:3.835.797,80€  Εξοδα: 3.607.820,46€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
227.977,34€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Απ.Παύλου χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό 
Σύνολο Ενεργητικού 16.550.257,29€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 16.550.257,29€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -1.424.203,04€. 
    Β) Ο απολογισμός του Δήμου Βέροιας του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:23.889.729,78€  Εξοδα: 23.125.023,88€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
764.705,90€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Βέροιας χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού 101.660.317,76€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 101.660.317,76€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -3.588.054,34€. 
    Γ) Ο απολογισμός του Δήμου Δοβρά του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:2.866.183,21€  Εξοδα: 2.825.469,46€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
40.713,75€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Δοβρά χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού 11.774.158,45€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 11.774.158,45€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -139.559,22€. 
    Δ) Ο απολογισμός του Δήμου Βεργίνας του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:1.642.945,46€  Εξοδα: 1.556.560,63€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
86.384,83€. 



    Ε) Ο απολογισμός του Δήμου Μακεδονίδος του έτους 2010 παρουσιάζει: 
 Εσοδα: 2.176.475,67€  Εξοδα: 2.078.594,45€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
97.881,22€. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαποστόλου: Καταρχήν να σας ευχαριστήσω για την πρόσκληση στην τόσο 

σοβαρή συνεδρίαση του Δ.Σ. του διευρυμένου Δήμου Βέροιας.  
Πρώτα θα ήθελα και εγώ να συγχαρώ και εγώ με τη σειρά μου τη Δήμαρχο 

Βέροιας για την εκλογή της στην ΚΕΔΕ και καλή επιτυχία στο έργο σας Δήμαρχε. Θα 
αναφερθώ για το Δήμο Βεργίνας Πρόεδρε και ζητάω την ανοχή από τις κυρίες και 
κυρίους δημοτικούς συμβούλους, γιατί το έργο που επιτελέσαμε την προηγούμενη 
τετραετία, θεωρώντας πάντα και ξεκινώντας από ένα και μοναδικό πράγμα, η 
Δημοτική αρχή που εκλέγεται είναι συνέχεια της προηγούμενης σε υποχρεώσεις, σε 
όλα. Δεν αγνοεί την προηγούμενη Δημοτική αρχή και δεν βγαίνει να διατυμπανίζει για 
οτιδήποτε, αν ανακαλύψει ή αν βρει στην πορεία οποιαδήποτε δυσκολία.  

Εμείς πράξαμε αυτό που έπρεπε να πράξουμε για το Δήμο, η κοινωνία μας 
είναι πάρα πολύ μικρή, εδώ είναι τώρα ο Δήμος διευρυμένος και υπάρχει διαφορά. 
Δεν βγήκα ποτέ ως Δήμαρχος και ήταν απαγορευτικό και για τους συνεργάτες μου και 
για τους Δημοτικούς συμβούλους, να βγαίνουν και να διατυμπανίζουν τα 
τεκταινόμενα των πρώην Δημοτικών αρχών. Τώρα όμως σήμερα, μετά από αυτά που 
ακούτε σ’ αυτήν εδώ την αίθουσα, θα πω κάποια πράγματα και θέλω να τα κρατήσετε.  

Απ’ την στιγμή που τελείωσα από την Τ.Α. μετά από 16 χρόνια αιρετός, θα 
σας πω 2-3 πραγματάκια, ζητάω όμως την ανοχή σας και λίγο την προσοχή σας.  

Εγώ δεν κατέβηκα στην Τ.Α. ξεκινώντας από Πρόεδρος Κοινότητας, για να 
κάνω καριέρα, υπάρχουν και τέτοιες περιπτώσεις που άνθρωποι ασχολούνται με την 
Τ.Α. και ξεκινούν σαν πρώτο σκαλί για να πάνε πιο ψηλά. Εγώ το έκανα από αγάπη 
πρώτα για το χωριό μου τα Παλατίτσια στο οποίο γεννήθηκα και ανδρώθηκα και δεν 
έλειψα ποτέ. Μετά έβγαινα Δήμαρχος Βεργίνας και εκεί προσπάθησα να παρουσιάσω 
έργο γιατί αυτό είναι το κριτήριο για μια Δημοτική αρχή.  

Για ένα Δήμαρχο είναι το έργο και ο τρόπος διοίκησης. Και έργο μεγάλο 
κάναμε αυτή την τετραετία που πέρασε, παρόλη την οικονομική συγκυρία, παρ’ όλες 
τις δυσκολίες, παραδώσαμε εξαθέσιο Δημοτικό Σχολείο, το οποίο ξεκινήσαμε, 
πληρώσαμε από την τσέπη μας χρήματα, γιατί δεν μπορούσαν να κάνουν οι Τεχνικές 
υπηρεσίες στατικά και μηχανολογικά. Το παραδώσαμε, το εγκαινιάσαμε γιατί το 
Δημοτικό σχολείο της Βεργίνας, όταν έβρεχε, η μία αίθουσα έβγαινε έξω γιατί έμπαζε 
νερό, μετά από παρεμβάσεις που έκαναν 2 προηγούμενες Δημοτικές αρχές.  

Ένα έργο βρήκαμε και μοναδικό, το ΚΑΠΗ, στο οποίο είχε γίνει τροποποίηση 
του σχεδίου και οι τεχνικοί γνωρίζουν πάρα πολύ καλά. Εγώ δεν είμαι τεχνικός, και 
όταν ζήτησα στην δημοπράτηση που έγινε για καινούργιο ανάδοχο, αντιμετώπισα μια 
κατάσταση που προσπαθούσε ο ένας να ρίξει την ευθύνη στον άλλο. Η δική μου 
τοποθέτηση ήταν μια και μοναδική, κύριοι δεν με ενδιαφέρει ούτε τι έκανε η πρώην 
Δημοτική αρχή ούτε τι έκανε ο πρώην ανάδοχος, με ενδιαφέρει από δω και πέρα, 
καμία υπέρβαση, ούτε ευρώ εξωσυμβατικά γιατί δεν έχουμε να το πληρώσουμε και με 
ενδιαφέρει το τι θα γίνει στο ΚΑΠΗ από δω και πέρα. Έτσι λειτουργήσαμε, κάναμε 
ασφαλτοστρώσεις στο αγρόκτημα και στο ……. πάνω από 1.000.000,00 €, κάναμε το 
Δημοτικό σχολείο Συκιάς που ήταν ετοιμόρροπο και σήμερα γίνονται εκδηλώσεις και 
μένει ο αύλειος χώρος.  

Όταν αναλάβαμε εμείς την 1/1/2007 που πήγα εγώ στο Δημαρχείο δεν βρήκα 
κανέναν, βρήκα μόνο τους υπαλλήλους του Δήμου και τον υπάλληλο τον κ. 
Καρατζούλα ο οποίος ήταν οικονομολόγος και ξεκινήσαμε χωρίς να γνωρίζουμε 
τίποτα.  

Φανταστείτε τον δεύτερο μήνα, ήρθε η δόση ενός δανείου ανταποδοτικού 
χαρακτήρα, αρδευτικό, που ήρθε για το αγρόκτημα Παλατιτσίων και ξεκίνησε από τη 
θητεία μας να πληρώνουμε 112.000€ το χρόνο. Ένα δάνειο το οποίο ήταν 1.800.000€ 
το πληρώσαμε σαν Δημοτική αρχή 458.000€, είναι σ’ αυτό το υπόλοιπο που βλέπω 
στην κατάσταση. Αυτή η κατάσταση μέσα έχει και έργα του «ΘΗΣΕΑ», τα οποία 
χρήματα ήταν εξασφαλισμένα. Οι οφειλές του πρώην Δήμου Βεργίνας, σας το είπα 
και στην προηγούμενη συνεδρίαση, είναι γύρω στις 350.000€, τα λέω λίγο σύντομα 



για να διευκολύνω και την. ορκωτό επειδή βιάζεται και εσείς γιατί η ώρα είναι 
περασμένη, αλλά πρέπει κάποια πράγματα να ειπωθούν.  

Όταν αναλάβαμε δεν βρήκαμε απολύτως τίποτα, προσπαθήσαμε με τον κ. 
Καρατζούλα ο οποίος τράβηξε όλο το κουπί, να κρατήσουμε εισφορές σε 
ασφαλιστικά ταμεία δεν είχαμε κανένα πρόβλημα μέχρι 31/12/2010 ούτε σε 
προσωπικό να πληρώσουμε, τίποτα, τίποτα, τίποτα απολύτως.  

Δεν είχαμε όμως και την πολυτέλεια να κάνουμε ούτε ένα ευρώ δάνειο, γιατί 
παίρναμε 32.000€ ΚΑΠ και ήταν όλοι για το προσωπικό. Γιατί είχαν γίνει δάνεια από 
τις πρώην Δημοτικές αρχές και γινόταν παρακράτηση από το Ταμείο Παρακαταθηκών 
και Δανείων. Βρήκα μια «Καναδέζα», το μοναδικό αγροτικό στον Δήμο και ένα από 
Γερμανία που δεν είχε ούτε φτερά ούτε τίποτα.  

Παραδώσαμε στον νέο διευρυμένο Δήμο Βέροιας και είμαι περήφανος γι’ 
αυτό που έγινε, ένα 4x4 σε άριστη κατάσταση, ένα Mercedes πολλαπλών χρήσεων, 
204.000€, ένα JCB καινούργιο και όλα αυτά πληρωμένα χωρίς την παραμικρή οφειλή.  

Από εκεί και πέρα ανταποκριθήκαμε σε Πολιτιστικούς συλλόγους σε όλες τις 
συγκεντρώσεις, με τις δυνάμεις που είχαμε, πληρώσαμε οφειλές σε αιρετούς πρώην 
Δημοτικών αρχών και το μήνα Νοέμβριο στον κ. Στραβέλα ο οποίος ήταν υποψήφιος 
στο συνδυασμό της Δημάρχου, πλήρωσα απ’ την τσέπη μου 11.500€ για κατασχέσεις 
της πρώην Δημοτικής αρχής από κάποιον εργολάβο της πλατείας Βεργίνας του 
«ΕΞΑΝΤΑ». Εκεί έγινε «η αρπαγή της ωραίας Ελένης», σε εκείνη την πλατεία και 
δεν ξεκίνησε η πλατεία γι’ αυτό το λόγο, γιατί δεν έγινε παραλαβή ακόμα και 
πλήρωσα, μπορείτε να το μάθετε πολύ εύκολα. Αλλά πρέπει να ειπωθούν κάποια 
πράγματα γιατί είναι πρώτη φορά που είμαι υποχρεωμένος να πω, γιατί δεν είναι στον 
χαρακτήρα μου, έχω μάθει να σέβομαι και να εκτιμώ, αυτό που κάνω το κάνω για τον 
τόπο μου, δεν το κάνω ούτε για να το διαφημίσω ούτε για να το προβάλω γιατί δεν 
ήθελα τίποτα άλλο να κάνω, ήθελα μόνο να ασχοληθώ με το χωριό μου. Ασχολήθηκα 
με το χωριό μου όταν έλειπα από το 1976 και έγινα Πρόεδρος το 1991 και αφού 
έβαλα πρώτα δύο τετραετίες για Πρόεδρος.  

Εν πάσει περιπτώσει, κλείνοντας, είναι πολλά να πω αλλά αφού υπάρχει αυτό 
το γεγονός που είναι έκτακτο. Δεν ήταν στην καλύτερη οικονομική κατάσταση όταν 
ήρθε ο Δήμος Βεργίνας στο νέο διευρυμένο Δήμο, γνωρίζετε τις περικοπές τα δύο 
τελευταία έτη, σε κάποιες ΣΑΤΑ και θα ήταν πολύ καλύτερη η μεταφορά του Δήμου 
στο νέο διευρυμένο δυστυχώς όμως οι συγκυρίες δεν το επέτρεψαν, είχαμε 
αποθεματικό 80.000€ και οφειλές του τότε Δήμου, του πρώην Δήμου Βεργίνας, γύρω 
στις 350.000€ με τέλη ύδρευσης και άρδευσης που είναι γύρω στις 220.000€ και όταν 
ανέλαβα. Γνωρίζετε ιστορία και την μεγάλη αμαρτία με τα «μαύρα», αυτοί που 
δουλεύανε στο Δήμο Βεργίνας «μαύρα» όταν ανέλαβα εγώ, ο πίνακας ήταν των 
68.000€. Όταν φύγαμε εμείς, εγώ και οι συνεργάτες μου, η πρώην Δημοτική αρχή, 
ήταν 18 – 20.000€. Τότε ούτε αγωγή κάνανε ούτε τίποτα, κάνανε τον Δήμαρχο 
Παπαποστόλου αγωγή. Τώρα, από πήραν εντολές και αυτά, ούτε μ’ αυτό ασχολούμαι, 
εγώ ασχολούμαι με ένα και μοναδικό, ότι ως πρώην Δήμαρχος Βεργίνας και ως πρώην 
Κοινοτάρχης των Παλατιτσίων, το έργο δεν μπορεί να το διαγράψει κανείς. Ούτε το 
Σχολείο της Βεργίνας, ούτε το Κοινοτικό κατάστημα Παλατιτσίων ούτε τις 
ασφαλτοστρώσεις ούτε τα πάρκα ούτε τα πεζοδρόμια ούτε τίποτα.  

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ και για ότι άλλο χρειαστείτε είμαι στη διάθεσή σας. 
Όσο αφορά την ψήφιση ή μη του απολογισμού του πρώην Δήμου Βεργίνας, νομίζω 
ότι είναι μια τυπική διαδικασία και είναι μια διαδικασία η οποία έχει σχέση με τον 
προϋπολογισμό, αλλά ποτέ και αυτή την έννοια έχει και ο προϋπολογισμός, 
προϋπολογίζουμε αλλά ποτέ δεν εκτελείται εξ ολοκλήρου ο προϋπολογισμός όπως 
προϋπολογίζετε. Άλλα προϋπολογίζουμε και άλλα είναι τα βεβαιωθέντα.  

Υπάρχουν και έργα και από το ΟΠΑΧ και από τον ΘΗΣΕΑ τα οποία ήταν 
προγραμματισμένα στη Βεργίνα για τα οποία με πολύ μεγάλο αγώνα βγάλαμε τις 
χρηματοδοτήσεις, αλλά δυστυχώς σταμάτησαν.  

Δαούλας : Ο Δήμος Βεργίνας, είναι απ’ τους Δήμους που δεν ήταν 
υποχρεωμένος να τηρήσει διπλογραφικό σύστημα και δεν υπόκειντο και σε έλεγχο 
από το Ελεγκτικό. Λειτουργούσε όπως λειτουργούσαμε και εμείς παλιότερα.  



Τα απολογιστικά του στοιχεία, γι αυτό και έχουμε μόνο απολογισμό, σύνολο 
εισπραχθέντων εσόδων στις 31/12 1.642.945,46 € σύνολο πληρωθέντων 1.556.560,63 
€ χρηματικό υπόλοιπο για την επόμενη χρήση 86.384,83 € αυτά είναι τα στοιχεία, εκεί 
έκλισε ο προϋπολογισμός του 2010. Για τα υπόλοιπα, ο κ. Γ.Γ. του Δήμου, αν έχει 
κάποια στοιχεία να σας πει. 

Τσιλογιάννης : Στο Δήμο Βεργίνας, υπάρχουν αρκετές εκκρεμότητες, όπως, 
υπήρχαν μάλλον 31/12 όταν και παραδόθηκαν, οφειλές προς αιρετούς 74.239€, 
πίνακας με οφειλές για ενοίκια κτιρίων 39.282€, δεν είχαν πληρωθεί ενοίκια επί 4-5 
χρόνια για την Πυροσβεστική η οποία σήμερα στεγάζεται και το Αγροτικό Ιατρείο 
που υπήρχε στην πλατεία και αυτά έχουνε βεβαίως ήδη εγκατασταθεί και ήδη έχουν 
κάνει αγωγές και είναι σε εξέλιξη οι αγωγές αυτές. Υπήρχαν 4 εργαζόμενοι, την 
προηγούμενη εβδομάδα εκδικάστηκε στο δικαστήριο, δεν είχαμε κανένα στοιχείο, 
απλά σαν εγκαλούμενοι παραβρεθήκαμε, μη έχοντας στοιχεία για 4 εργαζόμενους που 
διεκδικούσαν κάποια χρήματα. Υπάρχει ένας άλλος εργαζόμενος που από μόνος του 
διεκδικεί 18.000€ για εργασίες που παρείχε και δεν έχει πληρωθεί. Υπάρχουνε 
τιμολόγια 64.169€ χωρίς να υπάρχει απόφαση Δημάρχου, χωρίς να προϋπάρχει 
πίστωση, αυτά τα τιμολόγια βρέθηκαν στα συρτάρια του Δήμου και παραδόθηκαν από 
την υπηρεσία και τους εργαζόμενους εκεί, σε εμάς.  

Εγώ λοιπόν, είπα για τις εκκρεμότητες που υπάρχουν. Δεν θα αναφερθώ στην 
οφειλή της Δημοτικής επιχείρησης και στις εκκρεμότητες που είναι περίπου 125.000€ 
και είναι και οφειλόμενο κεφάλαιο απ’ αυτά τα 40.000€ περίπου, η εκτίμηση που 
υπάρχει αυτή τη στιγμή, όπως τον «ΕΞΑΝΤΑ» που σήμερα η αντιδήμαρχος υπέγραψε 
στην Οικονομική Επιτροπή να πληρωθεί ένα υπόλοιπο που αφορούσε προηγούμενη 
διαταγή πληρωμής, με κάποια άλλα δικαστήρια που στο μεταξύ έχουνε γίνει και 
κάποια που τρέχουν, εκτιμάτε ότι η δαπάνη για τον Δήμο Βεργίνας, με αυτές τις 
εκκρεμότητες και με τα μη νόμιμα παραστατικά τιμολόγια, δεν θα είναι λιγότερο από 
250.000€. 

Γιαννουλάκης : Με αφορμή αυτό που είπε ο Γ.Γ. του Δήμου. Όταν λέτε μη 
νόμιμα τιμολόγια τι εννοείτε; Τι σημαίνει αυτό; 

Τσιλογιάννης : Κε Γιαννουλάκη, είπα μη νόμιμα παραστατικά όπως 
αναγράφονται στις καταστάσεις που μας παρέδωσε ο κ. Καρατζούλας, δηλαδή η 
υπηρεσία, στην εδώ διεύθυνση. Κατάσταση τιμολογίων συνοδευόμενη από 
απαραίτητα δικαιολογητικά. Κατάσταση τιμολογίων για τα οποία δεν προϋπάρχει 
πίστωση και ούτε απόφαση Δημάρχου, άρα είναι τιμολόγια μόνο και τίποτε άλλο. Δεν 
θα αναφερθώ στα τιμολόγια και στην ανάθεση 28 και 29 Δεκεμβρίου του 2010, 
σύνολο 120.925€ γιατί είναι τιμολόγια εργασιών με τα αντίστοιχα δικαιολογητικά 
τους. Σας είπε ο κ.Δαούλας, ο διευθυντής της Οικονομικής υπηρεσίας, ότι επειδή δεν 
υπόκειντο σε έλεγχο από το Ελεγκτικό Συνέδριο, λειτουργούσαν όπως λειτουργούσαν. 

Μιχαηλίδης: Κε Γ.Γ. μου δημιουργήθηκε μια ερώτηση και ήθελα να την κάνω. 
Αν αύριο εγώ φέρω έναν μάρτυρα στο δικαστήριο και πω ότι εγώ παρείχα υπηρεσίες, 
για 2 χρόνια έσκαβα στους δρόμους της Βεργίνας και απαιτήσω 30.000€, μπορεί 
κανένας να το αμφισβητήσει; 

Τσιλογιάννης : Εγώ ευτυχώς δεν είμαι νομικός και δεν μπορώ να απαντήσω. 
Μιχαηλίδης : Απαντήστε μου, απαντήστε μου. Αν εγώ αύριο αξιώσω 30.000€ 

γιατί για 2 χρόνια έσκαβα κανάλια, τι θα γίνει; 
Τσιλογιάννης: Υπάρχουν άνθρωποι που ισχυρίζονται ότι δουλεύανε, είναι 

προφανώς ευθύνη δική τους να αποδείξουν ότι δουλεύανε με κάποιο τρόπο, ή με 
μάρτυρες και είναι θέμα δικαστηρίου να εκτιμήσει την αξιοπιστία των όσων λεχθούν 
ή θα ειπωθούν. 

Πρόεδρος: Ήρθε ο κ.Καρατζούλας. Παρακαλώ περάστε σε μικρόφωνο για να 
αναφερθείτε στον απολογισμό του Δήμου Βεργίνας. 

Τσιλογιάννης: Γιώργο, επειδή δεν ήσουν εδώ, ο Δήμαρχος έκανε μια 
τοποθέτηση και αποχώρησε και εγώ ανέφερα τις εκκρεμότητες που ξέρεις, που είναι 
τα τιμολόγια χωρίς παραστατικά και χωρίς πιστώσεις και όλα τα υπόλοιπα. 

Καρατζούλας : Μπορεί να υπάρχουν και εκκρεμότητες που δεν ξέρω, γιατί 
πολλά μένανε στο πάνω γραφείο.  



Εγώ μπορώ να τοποθετηθώ μόνο στα αριθμητικά δεδομένα που έχω δώσει 
στην Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Βέροιας όσο αφορά στα έσοδα που ήταν κοντά 
στο 1.660.000€ τα έξοδα 1.580.000€, χρηματικό υπόλοιπο 86.000€, ανείσπρακτα 
204.000€ από βεβαιωμένα με βεβαιωτικούς καταλόγους και για τις οφειλές, που δεν 
είναι τρομερά ποσά, είχαμε περίπου 70-75.000€ προς αιρετούς εκ των οποίων κάποιοι 
είναι και απ’ την προηγούμενη θητεία για 2-3 μήνες, ο αντιδήμαρχος και ο Πρόεδρος 
του Δ.Σ. και αντιδήμαρχοι όλης αυτής της τετραετίας, 160.000€ περίπου ήταν από 
χρηματοδότηση του ΘΗΣΕΑ το JCB και δυο έργα τα οποία πληρώθηκαν σήμερα που 
μιλάμε, σε προμηθευτές ήταν 80-90.000€, νομίζω κάθε Δήμος έχει οφειλές προς 
προμηθευτές από την χρήση του και κάποιες οφειλές είχαμε και προς την Δημοτική 
επιχείρηση επειδή είχαμε ξοφλήσει το μετοχικό κεφάλαιο του 2009 και από το 
μετοχικό κεφάλαιο του 2010 είχαμε δώσει μόλις 2.000€ από τις 40.000€ που 
υποχρεούμασταν να δώσουμε. Σε ενοίκια είχαμε κάτι υποχρεώσεις από ενοίκια που 
είχε λήξη η σύμβαση και δεν είχε γίνει μέριμνα να γίνει ανανέωση σύμβασης, τώρα 
βέβαια το Αγροτικό Ιατρείο το μεταφέραμε στο Δημαρχείο, στο Πυροσβεστικό 
κλιμάκιο ακόμα είναι θολά τα πράγματα και δεν ξέρω τι θα γίνει. Φυσικά, αγωγές και 
τέτοια φαντάζομαι θα γίνουν. Όσον αφορά για υπαλλήλους που άκουσα, όλοι ξέραμε 
τι μπορεί να γινόταν στους μικρούς Δήμους, μπορεί να δουλεύανε μαύρα, εγώ το είπα. 

Πρόεδρος : Δηλώστε απλώς την ιδιότητά σας για να γραφεί στα πρακτικά. 
Καρατζούλας: Σήμερα είμαι Δημοτικός υπάλληλος του Δήμου Βέροιας και 

μέχρι 31/12 ήμουν Δημοτικός υπάλληλος του Δήμου Βεργίνας, υπεύθυνος για τα 
οικονομικά. 

Τσιλογιάννης : Επιτρέψτε μου μόνο να πω το εξής: Αυτά που πράγματι 
υπήρχαν στον πάνω όροφο, τα βρήκαμε μαζί κ. Καρατζούλα και θα ήθελα την 
επιβεβαίωση. Μετά από δική μου επίσκεψη με τον κ. Δαούλα όπου πήγαμε να 
αναζητήσουμε τι άλλο θα βρούμε στα συρτάρια και βρήκαμε στον επάνω όροφο 
διάφορα τιμολόγια σε διάφορα συρτάρια.  

Επίσης, ότι αφορά το υπόλοιπο ταμείου για την τάξη, να πω ότι, με 31/12 
υπήρχε ΔΕΗ γιατί υπήρχαν εξώδικα απλήρωτη κοντά στις 37.000€ και διόρθωσέ με 
Γιώργο αν κάνω λάθος, καθώς επίσης και στον ΟΤΕ γύρω στις 4.000€, απλήρωτα 
τέλη και όλα τα υπόλοιπα. γι’ αυτό και είπα, ένας προϋπολογισμός πολύ πρόχειρος 
γιατί δεν έχουμε το σύνολο των στοιχείων για τον αγωγό που ενδεχόμενα θα γίνει ή 
των διαταγών πληρωμών που μπορεί να εκδοθούν είναι τουλάχιστον 250.000€ λίαν 
επιεικώς, όλες αυτές οι εκκρεμότητες που δεν είναι σύννομες όπως ακριβώς το λέω. 

Καρατζούλας: Όταν παρέδωσα τα στοιχεία, παρέδωσα και έναν φάκελο στην 
κ.Αρχοντάκη απ’ αυτά που δεν μπορούσα να εμφανίσω σύννομα, έτσι. Ήταν κομμένα 
τιμολόγια γιατί ο καθένας μπορούσε να έκοβε ένα τιμολόγιο. 

Πρόεδρος : Ερωτήσεις παρακαλώ. 
Δάσκαλος : Κε Καρατζούλα, είπατε προηγουμένως ότι υπήρχε στους μικρούς 

Δήμους απασχόληση με «μαύρα», τι εννοείτε; Γιατί είμαι Πόντιος δεν το 
καταλαβαίνω, θέλω να το ακούσω. 

Καρατζούλας: Επί όλων των θητειών. Εγώ υπάλληλος είμαι και λέω επί όλων 
των θητειών. Τους λέγανε άλλους ελάτε εδώ να μαζέψετε σκουπίδια χωρίς τα 
απαιτούμενα. Κάποιοι απαιτούν χρήματα, με πήραν τηλέφωνο και έχουν κάνει και 
αγωγές και λέω εγώ ότι δεν ξέρω και ούτε μπορώ να βεβαιώσω την απασχόλησή τους. 

Πρόεδρος : Τοποθετήσεις παρακαλώ. 
Μιχαηλίδης: Εδώ πλέον υπάρχει μια ιδιομορφία του πρώην Δήμου, ένα 

ξέφραγο αμπέλι, ο καθένας έδινε σε όποιον ήθελε παροχές υπηρεσιών, δούλεψε εκεί, 
μην δουλεύεις εκεί, θα πληρωθείς αύριο, θα πληρωθείς μεθαύριο, χωρίς ασφάλιση, 
χωρίς τίποτα. Έκανα μια ερώτηση πριν. Αν αύριο Πρόεδρε, εμφανιστούν 10-15 
δημότες του Δήμου Βεργίνας οι οποίοι πούνε με μάρτυρες, στα δικαστήρια, ότι ο ένας 
έσκαβε τα χαντάκια στη Συκιά, ο άλλος καθάριζε τους δρόμους στη Βεργίνα, ο άλλος 
κλάδευε τα δέντρα στα Παλατίτσια και ο τελευταίος έκανε κάτι άλλο, από τους 15 
αυτούς οι 10 θα δικαιωθούνε.  

Αυτό σημαίνει ότι εδώ έχει ανοίξει μια τρύπα που δεν ξέρω πότε θα κλείσει, 
εμείς όταν είχαμε κάνει την αρχική κουβέντα για τη συγχώνευση των επιχειρήσεων, 
τότε, απ’ τα στοιχεία που είχαμε μέχρι τέλη 12ου, ότι στοιχεία είχαμε, υπολογίζαμε ότι 



από τις Κοινωφελής επιχειρήσεις οι οποίες προσαρτώνται στη μεγάλη Κοινωφελή 
επιχείρηση, παραλάβαμε ένα χρέος γύρω στις  17.000,00 €. Με τα στοιχεία που 
έχουμε σήμερα, τα επίσημα, το χρέος αυτό είναι 92.000,00 € και δεν ξέρω, εκτός από 
δύο εξώδικα που έχω στα χέρια μου και αγωγές, δεν ξέρω τι άλλο μου ξημερώνει. 
Πραγματικά δεν ξέρω, γι’ αυτό είχα πει πριν για εκτίναξη του προϋπολογισμού της 
Κοινωφελούς επιχείρησης.  

Λοιπόν, πεδίο δόξης λαμπρό, ο καλύτερος εργοδότης ο Δήμος Βεργίνας και 
ακόμα και σήμερα μπορεί να παρέχει υπηρεσίες, αυτό αποδεικνύεται και δεν ξέρω 
που θα πάει αυτή η ιστορία. Θα τρέχει η ΄΄καημένη΄΄ η κ.Αρχοντάκη να αποδείξει ο 
τάδε ή ο δείνα δούλευε στο Δήμο Βεργίνας και θα θέλει τα λεφτά του. Εδώ δεν ξέρω 
Πρόεδρε, πόσες επιφυλάξεις, πόσους αστερίσκους να βάλω για να προχωρήσουμε, 
πραγματικά και δεν ξέρω αν πρέπει πραγματικά να τον ψηφίσω, έχω έναν έντονο 
προβληματισμό μέσα μου. Δεν ξέρω τι μας ξημερώνει, πραγματικά. Σταματώ εδώ για 
να μην πω κι άλλα. 

Δαούλας : Πρόεδρε, μια επισήμανση. Ως προς τις οφειλές, επειδή έχω 
καταστάσεις, για να ενημερωθεί το σώμα, οι οφειλές ανέρχονται περίπου στις 
500.000€. 

Νεστορόπουλος : Τοποθέτηση και να δικαιολογήσω και την ψήφο μου 
Πρόεδρε. Απ’ αυτά που άκουσα, διαπιστώνω και από την τοποθέτηση του υπαλλήλου 
αλλά και του Γ.Γ. του Δήμου, ότι υπήρχανε πολλές συναλλαγές εξωλογιστικές. Στον 
δικό μου Δήμο ήταν 10 φορές χειρότερα, αυτόν που παρέλαβα εγώ.  

Να δικαιολογήσω την ψήφο μου, διατηρώ επιφυλάξεις λαμβάνοντας υπόψη ότι 
ο Δήμος Βεργίνας δεν έχει ελεγχθεί από την Επίτροπο του Ελεγκτικού Συνεδρίου, δεν 
γινόταν προληπτικός έλεγχος, για το νομότυπο των διαδικασιών πληρωμής των 
χρηματικών ενταλμάτων. 

Καρατζούλας : Τα χρηματικά εντάλματα, όσα κόπηκαν, καλώς κόπηκαν και 
καλώς πληρώθηκαν. Εδώ μιλάμε για τους υπαλλήλους 

Νεστορόπουλος : Επειδή δεν έγινε προληπτικός έλεγχος από την Επίτροπο, 
εδώ διατηρώ τις επιφυλάξεις μου. Γιατί σ’ έναν κατασταλτικό έλεγχο, δεν ξέρω τι 
μπορεί να προκύψει. Όσον αφορά τα άλλα, τα εξωλογιστικά, είναι θέμα δικαστηρίων 
και αγωγών. Δεν είναι θέμα νομίζω κ. Δαούλα της σημερινής ψήφισης του 
απολογισμού. 

Μιχαηλίδης : Είναι απορίας άξιο να εκφράζω ή να εκφράζεται στην αίθουσα 
επιφύλαξη για ένα Δήμο για τον οποίο δεν υπάρχουν στοιχεία και η τρύπα είναι 
μεγάλη και ανεπιφύλακτα να καταψηφίζεις τον ισολογισμό και τον απολογισμό ενός 
Δήμου, που είχε και Επίτροπο και είχε ελεγχθεί και από τον ορκωτό λογιστή. 

Πρόεδρος : Να επισημάνω κάτι σε σχέση με τον αγαπητό συνάδελφο, τον κ. 
Κορωνά. Σ’ αυτήν τη φάση κάθε φορά, πριν ζητήσω ψηφοφορία, θα πρέπει να 
δικαιολογεί την ψήφο κάποιος. 

Κορωνάς : (αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλά εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος : Τι να πω τότε, με βαρύνει ξέρετε τα 60 και πλέον χρόνια μου. 
Κορωνάς: Πάντως έχει καταγραφεί γιατί ηχογραφείται η συνεδρίαση, ότι 

ζητάω τη δικαιολόγηση ψήφου μου. Πριν την ψηφοφορία. 
Πρόεδρος: Μπορεί να καταγραφεί έπειτα λοιπόν, κατ’ ιδίαν, θα κάνω αυτή την 

παρέκκλιση. Ελάτε Δήμαρχε, τι εισηγείστε τελικά;  
Δήμαρχος: Έχουμε κάνει πολλές φορές, πολλές συζητήσεις εδώ, γι’ αυτά τα 

οποία αντιμετωπίσαμε και συνεχίζουμε να αντιμετωπίζουμε. Ο Δήμος Βεργίνας είναι 
ελαφρώς καλύτερα από το Δήμο Απ. Παύλου, ελαφρώς.  

Αυτό σημαίνει ότι προφανώς πρέπει να εκφράσουμε μέγιστη επιφύλαξη και 
εκεί, γιατί ως υπεύθυνοι άνθρωποι και δεν ξέρω αν εσείς θέλετε να επανέλθουν αυτά 
τα θέματα, ατέρμονα να επανέρχονται στο Δ.Σ., γιατί δεν μπορεί να αλλάξει η ψήφος 
αν επανέλθει στο επόμενο, έτσι; Για καταψήφιση είναι, όλα είναι για καταψήφιση και 
τα δύο αλλά λόγω της διαδικασίας, χάρη της διαδικασίας και της ευκολίας, εν πάση 
περιπτώσει του σώματος, εγώ θα έλεγα ότι πρέπει πάλι με μια τεράστια επιφύλαξη, 
όπως και με τον Δήμο Απ. Παύλου να συνεχίσουμε να υπερψηφίζουμε. Αλλά φυσικά, 
έχοντας μια τεράστια επιφύλαξη γι’ αυτά που ακούγονται και ούτως ή άλλως 



δημοσιοποιήθηκαν και θα δημοσιοποιούνται και από δω και πέρα γιατί δυστυχώς, 
διαρκώς είμαστε προ εκπλήξεων. 

Καρατζούλας: Λοιπόν, το γεγονός ότι δεν είχαμε Επίτροπο, δε σημαίνει ότι 
εκεί εμείς κάναμε του κεφαλιού μας. Λέω ότι τα εντάλματα που χειριζόμασταν και 
συμπλήρωνα εγώ τα δικαιολογητικά, πάντα προσπαθούσαμε να είναι νομότυπα γιατί 
και εμείς βάζαμε υπογραφές και επιτροπές υπήρχαν. Γι’ αυτό λέω, για το σκέλος των 
στοιχείων που έχει και ο κ. Δαούλας, είμαι σίγουρος για ότι εντάλματα εκδόθηκαν και 
όλα αυτά, για τα λοιπά δεν μπορώ να σας πω εγώ. Ούτε σημαίνει, επειδή ο Δήμος 
Βέροιας έχει Επίτροπο, τον καλύπτει ή όσοι Δήμοι είχαν Επίτροπο, είναι διαφορετικά. 

Μιχαηλίδης : Συγνώμη τώρα, μου λέτε ότι ο Δήμος Βέροιας που έχει 
Επίτροπο, μπορεί να δώσει μαύρη εργασία κάπου; Αυτό μου λέτε; 

Καρατζούλας : (αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλά εκτός μικροφώνου) 
Μιχαηλίδης : Δεν μπορεί να δώσει μαύρη εργασία. 
(αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος : Είμαστε στην φάση της ψηφοφορίας. Η εισήγηση της Δημάρχου 

είναι με ισχυρές επιφυλάξεις. 
Κορωνάς : Δικαιολόγηση ψήφου Πρόεδρε. Θα την δικαιολογήσω σε 

συνδυασμό και με το προηγούμενο θέμα του Δήμου Απ. Παύλου, για να μην φανώ 
ανακόλουθος και στον απερχόμενο Δήμαρχο αλλά και γενικά στην ψήφο τη δική μου.  

Όσον αφορά τον Δήμο Απ. Παύλου, εγώ ερχόμενος εδώ πέρα, με βάση την 
προσωπική μου μελέτη, είχα σκοπό να ψηφίσω με επιφύλαξη όπως διατυπώθηκε η 
πρόταση αυτή στον απολογισμό τον συγκεκριμένο. Έρχεται ο κ. Νεστορόπουλος, ο 
απερχόμενος Δήμαρχος Απ.Παύλου, ο οποίος ομολογεί και αυτός με δική του 
επιφύλαξη επί μερικών θεμάτων.  

Η δική μου επιφύλαξη αυτή τη στιγμή, και μετά την ομολογία του κ. 
Νεστορόπουλου ο οποίος γνωρίζει πολύ καλύτερα από μένα εφόσον είναι ο 
απερχόμενος Δήμαρχος, ενισχύεται ακόμα περισσότερο, όσο αφορά την διαμόρφωση 
της δικής μου γνώμης. Στη συνέχεια η Δήμαρχος Βέροιας η κ.Χαρίκλεια 
Ουσουλτζόγλου, αναφέρει ότι ο συγκεκριμένος απολογισμός, κανονικά, είναι για 
καταψήφιση, εγώ και θεωρήστε με και φοβιτσιάρη, αλλά λόγω του επαγγέλματός μου, 
από τη στιγμή που η δική μου θέση, η πάγια, η αρχική διασαλεύεται τόσο πολύ και 
δημιουργείται μια αμφιβολία ως προς το συγκεκριμένο θέμα, θεωρώ ότι μέχρι να το 
επανεξετάσουμε το θέμα, είναι λευκό.  

Για να μην δημιουργηθεί ανακολουθία όσον αφορά τη στάση μου, για τον ίδιο 
λόγο ακριβώς και επειδή για μένα το ζήτημα είναι μεγαλύτερο από το Δήμο Απ. 
Παύλου, γιατί εδώ προκύπτει και θέμα μαύρων τιμολογίων και υπάρχει και μια μαύρη 
τρύπα την οποία δεν μπορεί κανείς να την δικαιολογήσει, εξωλογιστικό αυτό και 
εξωαπολογιστικό το άλλο δεν έχει σημασία για μένα, θα ψηφίσω πάλι λευκό, για τον 
ίδιο λόγο. Γιατί έχω αμφιβολίες ως προς την αρχική μου γνώμη και τοποθέτηση που 
θα είχα αν δεν είχε γίνει η συζήτηση. Αυτό ήθελα να πω, ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν τον απολογισμό του Δήμου Βεργίνας έτους 2010; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 26 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Λ. 
Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. 
Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Α. 
Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Α. Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. 
Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Θ. Θεοδωρίδης, Θ. Αγγελίνας, Χ. 
Σαββαϊδου. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ν. Μαυροκεφαλίδης, Θ. Κορωνάς. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-9-2010 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη. 
2.- Την αριθ. 372/2011 απόφαση προελέγχου και την έκθεση ελέγχου της Οικονομικής 
Επιτροπής επί του απολογισμού και ισολογισμού αντίστοιχα του Δήμου Βεργίνας έτους 
2010. 



3.-Τα παραπάνω στοιχεία του απολογισμού του Δήμου Δοβρά διαχειριστικής περιόδου 
2010. 
4.- Ότι στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο αρμόδιος υπάλληλος του πρώην Δήμου 
Βεργίνας. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και των άρθρων 72 & 267 
του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει τον παραπάνω απολογισμό εσόδων και εξόδων του Δήμου Βεργίνας, 
οικονομικής χρήσης 2010, κατά τον οποίο τα έσοδα ανήλθαν σε € 1.642.945,46, τα 
έξοδα σε € 1.556.560,63 και το χρηματικό υπόλοιπο σε € 86.384,83 όπως λεπτομερώς 
αναγράφονται στον οικείο απολογιστικό πίνακα. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  668 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Ορφανίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ν. Αγγέλου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 

 
 
  
 


